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Vervolgvragen van het lid Elias (VVD) aan de minister van Economische Zaken 

en de minister van Financiën over de blijvend late betaling van de Overheid. 

(Brief min van der Hoeven: Beantwoording vragen over trage betalingen door de overheid, 

19 januari) 

 
-          Om welke redenen heeft het Kabinet besloten, zoals is aangegeven in de brief van 19 

januari van de Minister van Economische Zaken, om het Ministerie van Financiën de 

coördinerende verantwoordelijkheid over te laten nemen om het betalingsgedrag van 

de overheid te verbeteren? 

 

-           Wanneer is dit Kabinetsbesluit genomen? Welke maatregelen zijn sinds het  

spoeddebat op 8 oktober over deze materie genomen om het betalingsgedrag van de 

Rijksoverheid te verbeteren? 

 

-           Waarom blijft het geoorloofd om 10% van de facturen te laat te betalen? 

 

-           Welke consequenties verbindt de thans coördinerende bewindspersoon eraan  

wanneer een departement zelfs deze 90 % norm niet zal behalen? 

 

-          Bent u, alles overziende en weer een aantal maanden later, van plan om het 

instrument van de 5% boete te gaan gebruiken zoals de VVD reeds op 8 oktober vorig 

jaar heeft voorgesteld? 

 
 
 


